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Jan Zákostelský27.
Sára Žáčková28.

Nina Bystrianska
Rok narození: 2002

E-Mail:
nina.bystrianska@gmail.com

Obor a ročník studia:
Etnologie a kulturní
antropologie 1. Bc –

Francouzská filologie 1. Bc.
Navrhovatel/ka: Michaela

Klossowská

Študujem Etnológiu a kultúrnu antropológiu združenú s
Francúzkou filológiou. 

Umožňuje mi to vhľad do lingvistického a súčasne bádateľského
či historického prostredia. Spoznávam požiadavky a postoje

oboch smerov a myslím, že v akademickom senáte by mi to mohlo
priniesť cenný pohľad. 

 Počas svojho pôsobenia by som sa rada zamerala na: 
Všestrannosť výučby – profilovanie žiakov 

• podpora pravidelného kontaktu študentov s praxou cez
aktívnu spoluprácu s vyučujúcimi alebo príslušnými

inštitúciami (napr. výzvy AV ČR…) 
• podpora prednášok externých vyučujúcich (jednorazové

prednášky ale aj viac voliteľných predmetov pre študentov a
možnosť konkrétnejšie sa zamerať) 

Prirodzenosť a ľudskosť: 
• vytvorenie bezvýučbového bloku v rozvrhu na obedovú

prestávku 
• kuchynka s mikrovlnnou rúrou v každej budove 

• viac pracovných stolov v oddychových zónach a na chodbách v
každej budove 
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Mgr. Jitka Černá
Rok narození: 1998

E-Mail:
jitka.cerna73@gmail.com

Obor a ročník studia: Muzejní
studia 2. NMgr.

Navrhovatel/ka: Kristýna
Hrdličková
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Na FF UK jsem vystudovala Andragogiku a personální řízení,
aktuálně studuji kombinovaně 2. ročníku nMgr. Muzejních

studií. Byla jsem také ve Studentské radě FF UK, v současné
době jsem členkou Komise pro třetí roli v AS UK. Díky těmto
zkušenostem se orientuju ve fakultním i celouniverzitním
dění. Pracovně působím na MŠMT, kde řeším třeba podporu
duševního zdraví studentů. Jmenuji se Jitka Černá a v

Akademickém senátu FF UK chci zastupovat studenty, kteří
potřebují sladit studium s prací.  
Moje priority jsou následující: 

Vyznáte se v Celetné a v Moodlu? Kombinovaní studenti taky
ne. 

Mým cílem je zasazovat se o přívětivější organizaci výuky pro
kombinované studenty, třeba lepší dostupností online

materiálů a skript. Pro studenty, kteří přicházejí z jiných
univerzit, je často těžké se zorientovat v budovách, v Moodle
nebo SISu. Pro studenty bych ráda prosadila online videokurzy
na práci s fakultními systémy, jak si poskládat rozvrh a jak

se vyznat v jednotlivých budovách. 
Zvýšení povědomí o čerpání financí na projekty z Erasmu+ 
Chci nabídnout propojení fakultních spolků s kolegy z Domu

zahraniční spolupráce, kteří pomůžou s orientací v
projektových žádostech a partnerství se spolky na

zahraničních univerzitách.  
Menstruační potřeby zdarma v prostorách FF UK. 

Chci, aby byly na fakultě k dispozici menstruační potřeby
zdarma. V současné době tyto potřeby dodávají z vlastní

iniciativy například studentské spolky, náklady na pořízení
menstruačních potřeb je ale možné hradit z provozních nákladů

fakulty. 
Jako zástupkyně v Akademickém senátu se budu aktivně

zasazovat o propojování studentských iniciativ a vedení
fakulty, abychom společně hledali praktická řešení, která
pozitivně ovlivní studijní podmínky a kvalitu studentského

života.  
Kandiduji s podporou FF UK International. 

https://www.facebook.com/FFUKInternational


Mgr. Ing. Gulžan
Dosšanová

Rok narození: 1968
E-Mail: gulzand@yahoo.com
Obor a ročník studia:

Etnologie 3. PhD.
Navrhovatel/ka: Nina

Bystrianska
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Jsem studentkou 3. ročníku doktorského studia na Ústavu
středoevropských a balkánských studií. Během svého studia

setkávám s problémy v komunikaci s akademickými pracovníky i
s neefektivním vyřizováním žádostí, například o stipendia,
které často trvá déle, než by bylo přiměřené. Proto jsem se

rozhodla kandidovat do akademického senátu, abych se zasadila
o zlepšení komunikace a efektivnější podporu doktorandů.  
Jako zástupkyně doktorandů bych zaměřila na obhajobu zájmů

doktorandů: zlepšování podmínek pro vědeckou práci a
posilování spolupráce mezi studenty a akademickým vedením,
zlepšení přístupu k výzkumným prostředkům, jako je odborná

literatura a grantové příležitosti, a také podpora
flexibilnější pracovní a studijní doby, aby doktorandi mohli
snáze skloubit rodinné povinnosti se studiem a výzkumem.  
Důležitá je podpora příležitostí pro mezinárodní mobility a

spolupráci, které umožní doktorandům lépe se zapojit do
globální vědecké komunity a rozšířit jejich odborné obzory.  

Jsem pro zajištění transparentní komunikace mezi vedením
univerzity a studenty, sledování dodržování práv doktorandů,
například v oblasti pracovních smluv nebo férových podmínek
na pracovišti. Dalším důležitým bodem je podpora duševní

pohody doktorandů organizováním akcí a seminářů zaměřených na
time-management a work-life balance, zejména pro doktorandy s
rodinami. Chtěla bych také prosazovat udržitelné a inkluzivní

praktiky v rámci univerzity: podpora udržitelnosti a
bezpečnosti akademické komunity, která je inkluzivní pro
všechny studující bez ohledu na jejich původ, věk, pohlaví

nebo zaměření.  
Budu velmi ráda, pokud dostanu příležitost zastupovat zájmy

všech studentů na naší fakultě. 



Mgr. Tomáš Ekrt
Rok narození: 1997

E-Mail: ekrttomas@seznam.cz
Obor a ročník studia: České

dějiny 4. Ph.D.
Navrhovatel/ka: Marek Panocha

Jmenuji se Tomáš Ekrt a jsem studentem 4. ročníku doktorského
studia na Ústavu českých dějin FF UK. Na filozofické fakultě
se pohybuji již od podzimu 2016, a proto mi velmi záleží na
jejím dalším směřování. Akademický senát nepředstavuje jen

nějakou ceremoniální instituci. Jedná se o orgán, který má na
celkové dění fakulty zásadní vliv, a obrazně lze tedy říci,
že zvolení zástupci drží svůj prst na tepu fakulty. Bohužel
však v poslední době směřování fakulty ve mně nevyvolává
příliš optimismu. Myslím, že řada z Vás onu atmosféru

nejistoty a obav z toho, co bude následovat, vnímá také. A
právě tento fakt mě přivedl k rozhodnutí kandidovat do

akademického senátu. Na jeho půdě bych se rád zasadil o to,
abychom pomohli nasměrovat fakultu správnou cestou. Jako člen

akademického senátu bych se chtěl podílel na vytvoření
zdravého akademického prostředí, které je nezbytné, jak pro
zaměstnance fakulty, tak pro nás studenty. Jen ve zdravém a
bezpečném prostředí můžeme podávat kvalitní studijní výkony.
Vzhledem k mému dlouhodobému působení na fakultě vím, jak je
důležité tyto podmínky naplnit a pomoci v nasměrování naší

alma mater tím správným směrem. 
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Mgr. Bc. Lukáš Felbr
Rok narození: 1996

E-Mail: lukasfelbr@seznam.cz
Obor a ročník studia:

Germánské a severské jazyky a
literatury 4. Ph.D.

Navrhovatel/ka: Lenka Fárová
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Na Filozofické fakultě jsem absolvoval studium
nederlandistiky a dále germanistiky, kterou jsem vystudoval
v mezifakultním dvouoboru společně s učitelstvím matematiky.
Nyní pokračuji v doktorském studiu germanistiky, v němž se

zaměřuji na synchronní lingvistiku a lexikografii. 
Do akademického senátu nekandiduji v rámci žádné koalice. To
však neznamená, že bych chtěl v AS reprezentovat jen sebe a

své obory/programy. Naopak. Chtěl bych být zástupcem
studujících všech menších a filologických oborů, které

vytváří jedinečnost naší fakulty. Chci být jejich hlasem v
senátu a přispět k udržení pestré akademické nabídky. 

Jako studentský zástupce se zaměřím na témata, která mají
přímý dopad na studující. Chci prosazovat, aby vybavení
fakulty odpovídalo nárokům současné vysokoškolské výuky.
Studující menších oborů by neměli být znevýhodňováni jenom
proto, že nemají dostatek spolužaček a spolužáků – ať už se

jedná o nabídku volitelných předmětů, dostupnost
cizojazyčných knih a elektronických zdrojů či o možnost

inspirace mezinárodními odborníky. 
Dále bych rád podpořil vytvoření důstojných podmínek pro
studující doktorských programů, včetně spravedlivého

ohodnocení jejich práce. Studující nesmí být využíváni jako
levná pracovní síla, jejich aktivita by měla být adekvátně
oceňována. Měli bychom zároveň mít šanci se soustředit na

studium, a ne na překonávání administrativních a technických
problémů. 

Chci, aby AS byl fungujícím orgánem. Rád bych využil nejen
zkušenosti ze zahraničních studijních pobytů, ale i

zkušenosti z jiné fakulty UK. Chci pomoci dohlížet na to, aby
se vše promýšlelo do posledního detailu, a nacházet ne jedno
jediné (často rychlé a levné), ale všechna smysluplná řešení,

z nichž pak lze lépe vybírat. 



Jakub Gogela
Rok narození: 1999

E-Mail:
j.gogela@email.cz

Obor a ročník studia:
Filozofie – Řecká a

latinská studia: Dějiny
antické civilizace 3.

Bc.
Navrhovatel/ka: Eva

Pospíšilová
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Na FF studuji dvouobor filozofie-řecká a latinská studia a také
dodělávám jednoobor politologie. Mandát obhajuji poté, co jsem
nastoupil do senátu před rokem jako náhradník. V senátu se

zaměřuji především na ekonomické otázky, jsem členem
hospodářské komise a nově také univerzitního senátu. Před tím
jsem se zapojil do několika studentských spolků, byl jsem rok

předsedou Studentské rady FF UK a dva roky jsem vedl
Filosofický spolek Praxis, ve kterém jsem založil festival Sny
o antice. Kromě toho jsem byl ještě aktivní v Politologickém

spolku POLIS a Hodině pravdy.  
 Mé priority: 

1) Podfinancování humanitních oborů 
Ekonomická situace fakulty není dobrá a příští roky budou

náročné. Chtěl bych se zasadit o to, aby to co nejméně dopadlo
na studenty, ať už jde o kvalitu výuky nebo doktorandská

stipendia. Přál bych si, abychom potlačili vnitřní neshody a
místo toho postupovali směrem navenek jednotně a formulovali

jasné a srozumitelné požadavky. 
 2) Větší nabídka jazykových kurzů 

Měla by se rozšířit nabídka volitelných kurzů v jazykovém
centru, což by mohl umožnit nový model financování kateder

podle udělených kreditů. 
 3) Podpora studentských spolků 

I přes bezpečnostní ohledy by měla fakulta zůstat prostorem,
kde se mohou studenti setkávat i během nestudijních aktivit.
Stejně tak je důležité i zachování spolupráce s Kampusem

Hybernská. Měla by se zlepšit fakultní propagace studentských
spolků. 

 4) Udržitelnost 
Fakulta by se měla více angažovat v ekologických otázkách a
vytvořit vlastní plán udržitelnosti. Důležité jsou především

úspory energie. Fakulta by měla být aktivnější v naplňování své
třetí role směrem k veřejnosti. 

 Důležité je také zlepšení komunikace fakulty směrem ke
studentům. Sám se snažím o důležitém dění informovat na mém

senátorském profilu. 
 

Kandiduji za FF UK International. 

http://www.facebook.com/events/1150586372636909/
http://www.facebook.com/events/1150586372636909/
https://www.facebook.com/profile.php?id=100087104453239
https://www.facebook.com/FFUKInternational


Bc. Evženie Halamová
Rok narození: 1999

E-Mail:
evza.halamova@seznam.cz
Obor a ročník studia:

Francouzská filologie, 1.
NMgr.; Středoevropská studia,

1. Bc.
Navrhovatel/ka: Adam Homola

Vavřinec Holeček,
DiS.

Rok narození: 2002
E-Mail: vavra.hol@seznam.cz

Obor a ročník studia:
Polonistika – Hudební věda 1.

Bc.
Navrhovatel/ka: Jan Ruprich

Vavřinec Holeček (*2002) pochází z Prahy a je studentem 1.
ročníku Bc. Studia Polonistiky a Hudební vědy. Před příchodem
na FF UK studoval na Pražské konzervatoři hru na violoncello,
dva roky (2021-2023) zde působil jako místopředseda Školské

rady. Nyní též je na pozici hlavního revizního komisaře
Studentské rady FF UK. Mimo studium pracuje jako kostelník u
sv. Víta na Hradě pražském a jako učitel hudební nauky na

ZUŠ.
V Akademickém senátu by chtěl být konstruktivním partnerem
při případném slučování ústavů, které by měly být slučovány
racionálně, ale opatrně s přihlédnutím k zachování autonomie
uvnitř ústavů samotných. Dalším jeho cílem je zachování pozic

externích pedagogů a jejich možnosti vést a konzultovat
studentům jejich závěrečné práce.
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Adam Homola
Rok narození: 2005

E-Mail:
bubenik.homola@seznam.cz
Obor a ročník studia:

Středoevropská studia, 1. Bc
Navrhovatel/ka: Bc. Evženie

Halamová

Mé jméno je Adam Homola, je mi 19 let, jsem studentem prvního
ročníku bakalářského studia oboru Středoevropská studia se
zaměřením na Maďarská studia. Na střední škole jsem byl

členem školního parlamentu, několik let jsem působil jako
místopředseda třídy. Se svými kolegy (Evženií Halamovou,

Julií Kadlecovou, Prokopem Němečkem a Filipem Sůvou) bych rád
zastupoval vaše zájmy v akademickém senátu FF UK.

 
Poslední dobou se lze doslechnout o tom, že by v senátu měl
mít rozhodující slovo jeden (libovolný) obor. Toto si ale my
nepřejeme. Sice jsme složeni s 5 oborů, jsme ale připraveni
spolupracovat s každým, kdo bude připraven konstruktivně a

racionálně jednat v rámci Akademického Senátu FF UK. Studenti
zde nejsou od toho, aby se stavěli proti sobě, ale aby se

sbližovali. Pokud by se mělo stát to, že nějaký obor
“ovládne” kurii senátu, poznáme to a nebude to pro nás dobré.
Rád bych vás tedy požádal o svůj hlas, abychom zde na FF UK

mohli budovat vzájemnou mezioborovou spolupráci a
kolegialitu.

mailto:bubenik.homola@seznam.cz


PhDr. et Mgr. Jiří
Chmelař, Ph.D.
Rok narození: 1982

E-Mail:
chmelar.jirka@gmail.com

Obor a ročník studia: Historie
– obecné dějiny 6. Ph.D.

Navrhovatel/ka: Anna Rozsypal
Pajerová
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Jmenuji se Jiří Chmelař a jsem doktorand 6. ročníku na Ústavu
světových dějin. Mám za sebou doktorské studium na Ústavu

českých dějin. Můj zájem o budoucnost fakulty, na které jsem
zažil mnoho, mě přivedl k současné práci v akademickém

senátu, ve které bych rád pokračoval. 
V rámci své kandidatury se zaměřuji na reorganizaci ústavů a

kateder, kterou vnímám jako příležitost k vytvoření
efektivnějších struktur. Fakulta nyní čelí výzvám spojeným s
ekonomickou situací a snahami o modernizaci, které nejsou
vždy přijímány pozitivně. Akademický senát FF UK zde plní

zásadní roli – dohlíží na tyto procesy a chrání zájmy
studentů, aby prováděné změny skutečně vedly ke zlepšení
jejich studijní zkušenosti. Mým cílem je optimalizovat

procesy, které by vedly ke kvalitnějšímu a flexibilnějšímu
prostředí pro vědeckou i pedagogickou činnost. 

Podporu digitalizace studia považuji za klíčovou, protože by
měla usnadnit přístup k materiálům a zefektivnit vzdělávací

proces. Dalším klíčovým bodem mého programu je rozvoj
spolupráce se zahraničními univerzitami a větší zapojení
zahraničních přednášejících, kteří do výuky přinášejí nové
perspektivy. Podporuji také intenzivnější využívání cizích
jazyků, zejména angličtiny, což by studentům poskytlo lepší

přípravu pro uplatnění v mezinárodním prostředí. 
Další prioritou je pro mě zajištění bezpečnosti na fakultě.
Plánuji spolupracovat s vedením FF UK na opatřeních, která
zvýší bezpečnost pro studenty i zaměstnance, ať už jde o
fyzickou bezpečnost v prostorách fakulty, nebo o vytváření
bezpečného prostoru pro akademickou diskusi. Věřím, že
bezpečné prostředí podporuje otevřenou výměnu názorů,
kreativitu a celkově přispívá ke zdravému akademickému

klimatu. 
S touto vizí a závazkem kandiduji za FF UK International. 



Julie Kadlecová
Rok narození: 2002

E-Mail:
julie.kadlecova@volny.cz
Obor a ročník studia:

Historie, 3. Bc
Navrhovatel/ka: Prokop Němeček

Jmenuji se Julie Kadlecová, je mi 22 let a jsem studentkou
třetího ročníku bakalářského studia oboru Historie, zajímám
se především o období pozdního středověku v rámci českých

dějin. Krom všeobecného studia na gymnáziu jsem získala také
hudební vzdělání na Konzervatoři Jana Deyla ve hře na housle

a na klavír. Díky tomu mám zkušenosti se studentskou
samosprávou na dvou středních školách, minulý semestr jsem

navíc absolvovala na Vídeňské Univerzitě, což mi dále
rozšířilo obzory v možnostech fungování vzdělávacího systému.
Se skupinou studentů různých oborů (Evženie Halamová, Adam

Homola, Prokop Němeček, Filip Sůva) jsem se rozhodla
kandidovat do studentské kurie Akademického Senátu FFUK s
nadějí, že jako zástupce početného oboru, ale zejména jako
studentka filosofické fakulty, budu přispívat ke zdárnému
fungování naší alma mater a konstruktivní debatě o podobě

našeho studia. Ráda věnuji svůj čas a úsilí tomu, abychom se
mohli dále studijně rozvíjet ke spokojenosti nás všech.

mailto:julie.kadlecova@volny.cz


Michaela Klossowská
Rok narození: 2003

E-Mail:
misa.klossowska@seznam.cz
Obor a ročník studia:
Religionistika 1. Bc. –
Etnologie a kulturní
antropologie 1. Bc.

Navrhovatel/ka: Jaroslava
Vatay

Jsem studentkou prvního ročníku bakalářských programů
Religionistika a Etnologie a kulturní antropologie. Aktuálně
se angažuji ve vytváření komunity a organizování spolkových
akcí v nově spojeném Ústavu etnologie, středoevropských a
balkánských studií a po roce otevřeném oboru Etnologie. 

 Propojenost:  
• Komunikace kateder se studenty 

• Více celofakultních akcí a spolků 
• Mezioborová spolupráce  

 Otevřenost:  
• Transparentnost ohledně dění na ústavech  

• Řešení problému spojování kateder a jeho následků  

Bc. Jan Kolínský
Rok narození: 2001

E-Mail: kolinskyjan@gmail.com
Obor a ročník studia:

Politické teorie 1. NMgr.
Navrhovatel/ka: Martin Štefek

mailto:kajetan.holecek@gmail.com
mailto:kolinskyjan@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2024/11/kolinsky.png


Na fildě studuji první ročník navazujícího magistra, obor
Politické teorie. Na bakaláři jsem absolvoval dvouobor
Politologie-Historie. Tři roky jsem taky stál v čele

studentského spolku POLIS, se kterým jsme uspořádali mnoho
akademických i neakademických akcí. Spolek považuji za

skvělou a nezapomenutelnou zkušenost a děkuju mu za mnoho
zážitků a hlavně dobrých přátel. 

Kromě školy se snažím pracovat, cestovat, číst, fotit, občas
si najdu nějaký divný zájem. Teď mi třeba učarovala

architektura 20. století. 
 V akademickém senátu bych se rád zaměřil na tato témata: 

 Finance a úspory 
Fakulta má a nejspíš bude mít málo peněz a je jasné, že se
musí šetřit. Už došlo na slučování oborů a bude k němu

docházet i nadále. Chtěl bych se zasadit o to, aby diskuze o
úsporách, včetně slučování kateder, byla vedena otevřeně a
racionálně, aby byly veškeré změny včas a transparentně
komunikovány s vyučujícími i studenty, aby se šetřilo na

správných místech. 
 Obraz fakulty i humanitních oborů 

V souvislosti s diskuzí o podfinancování humanitních oborů
často narážíme na neznalost a předsudky vůči nim. Tyto

postoje jsou zčásti i důvodem, proč je finanční situace v
této oblasti tak špatná. Chtěl bych pokračovat na budování

dobrého jména fakulty i humanitních věd, podílet se na šíření
výsledků práce studentů i vyučujících a zlepšování

pokřiveného obrazu, který v hlavách mnohých lidí bohužel
stále zůstává.  

 Bezpečnost 
Je jasné, že fakulta by měla projít zlepšením bezpečnosti.
Chtěl bych, aby všechna zaváděná opatření byla otevřeně

komunikována a diskutována i se studenty. Proces, který nás
čeká, nebude jednoduchý, ale věřím, že nakonec přispěje

k tomu, abychom se všichni cítili bezpečně. 
 

Kandiduji za FF UK International. 

https://www.facebook.com/FFUKInternational


Bc. Daniela Kořánová
Rok narození: 2001

E-Mail:
daniela.koranova@gmail.com
Obor a ročník studia: Český
jazyk a literatura – obecná

lingvistika 2. NMgr.
Navrhovatel/ka: Cecylia

Linková

mailto:daniela.koranova@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2024/11/koranovy.png


Studuji 2. ročník magisterského sdruženého programu Český
jazyk a literatura – Obecná lingvistika, stejnou kombinaci

jsem absolvovala i v rámci bakalářského studia. Mám
zkušenosti s pomvědováním na ÚČJTK, momentálně jsem také

zapojena do výzkumného projektu o informační struktuře. Při
svém studiu jsem měla možnost vypomáhat na organizaci
fakultních akcí (Evropský den jazyků, Bienále české

lingvistiky).   
V senátu bych se chtěla věnovat tématu studia sdružených
programů, které může být mnohdy pro studenty nepřehledné a
hektické. Díky svému programu mohu porovnat malý a povinně
sdružený obor s oborem větším, který je typicky studován
samostatně, a vidím určité mezery v informovanosti o

„dvouoborařích“ jak ze strany studentů, tak vyučujících z
oboru, na kterém jsou převážně studenti samostatného

programu. Jako klíčovou vnímám také možnost zapojení studentů
do vědeckého výzkumu, neboť jde o praktické obohacení nad
rámec standardního studia. Rozšíření této příležitosti může

být navíc přínosné i pro druhou stranu a může přispět
k návaznosti ve výzkumu. Můj poslední bod zájmu je

zviditelnění fakulty a jejích oborů na veřejnosti a s tím
spojená tzv. třetí role univerzity. 
Kandiduji za FF UK International. 

https://www.facebook.com/FFUKInternational


Bc. Cecylia Linková
Rok narození: 1999

E-Mail: c.linkova@seznam.cz
Obor a ročník studia:

Učitelství latinského jazyka a
literatury pro střední školy –
Učitelství českého jazyka a
literatury pro střední školy

2. NMgr.
Navrhovatel/ka: Markéta

Novotná

mailto:c.linkova@seznam.cz
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2024/11/linkova.png


Jsem studentka 2. ročníku magisterského studia Učitelství
latiny a Učitelství češtiny. Bakalářské studium jsem

absolvovala také na FF, na stejných oborech, jen neučitelsky
zaměřených. Na Ústavu řeckých a latinských studií se zapojuju
do organizací volnočasových studentských aktivit, pomáhám
s akcemi jako je např. Latinská olympiáda apod. Kromě toho

pracuju na projektu v rámci GA UK a učím latinu na
gymnáziu.  

Na základě své zkušenosti se studiem učitelských programů
bych se v senátu chtěla zasadit o zlepšení koncepce výuky
didaktických oborů. Nezřídka se stává, že vyučující oborové
didaktiky jsou sice odborníci ve svém oboru, nemají však

praxi výuky na SŠ, často máme jako studenti delší praxi než
oni. (Nejen) to vidím jako problematické. 

Studium dvouoboru mi stále potvrzuje, že je důležitá
mezioborová spolupráce. I o její rozvoj bych se chtěla

prostřednictvím svého případného mandátu v senátu snažit.
Striktní oddělení předmětů bohužel známe z gymnaziálních či

středoškolských tříd, na vysokou školu by ale patřit
nemělo.  

Třetím bodem, kterému bych se v senátu chtěla zejména
věnovat, je zdůraznění tzv. třetí role univerzity.

V komunikaci s žáky gymnázia nebo i se svými kolegy, učiteli
gymnázia, jsem často nucena vysvětlovat, proč jsou humanitní
vědy také vědy. Věřím, že k stejné obhajobě svého studia a
profesního směřování je nucen téměř každý student FF, a tak

by každému z nás pomohlo, kdyby dobré jméno našich oborů bylo
hlásáno centrálně a více nahlas. 

Kandiduju proto, že mám naši fakultu ráda, líbí se mi její
atmosféra, mezilidské vztahy v ní a chtěla bych přispět

jejich (a jejímu) rozvoji. 
Kandiduji za  FF UK International. 

https://www.facebook.com/FFUKInternational


Prokop Němeček
Rok narození: 2002

E-Mail:
prokopnemecek@seznam.cz

Obor a ročník studia: Historie
se zaměřením na vzdělávání –
Český jazyk a literatura se
zaměřením na vzdělávání, 3.
Bc; Středoevropská studia se
zaměřením na maďarská studia

1. Bc.
Navrhovatel/ka: Filip Sůva

Vážené kolegyně, vážení kolegové,
Jmenuji se Prokop, je mi 22 let a studuji třetí ročník
historie a bohemistiky se zaměřením na vzdělávání a také
hungaristiku, kde jsem v prvním ročníku. Mám zkušenosti
z organizace městského participačního rozpočtu studenty

v Kutné Hoře, stejně jakožto ze středoškolských žákovských
samospráv. Spolu se svými kolegy z různých ústavů (tedy
Filipem Sůvou, Evženií Halamovou, Adamem Homolou a Julií

Kadlecovou) bych rád zastupoval vaše zájmy v našem
akademickém senátu.

V poslední době bohužel často vidíme tendence směřující
k tomu, že by měla nějaká skupina studentů či nějaký obor
„ovládnout“ studentskou kurii senátu. Nenechte se ovšem
mýlit, to není v našem společném zájmu. Tato skupina je

složena z pěti různých oborů a chceme spolupracovat s kýmkoli
dalším, kdo bude odhodlaný konstruktivně v rámci studentské

kurie senátu vést konstruktivní dialog. Studenti musejí
pracovat především pro sebe a to napříč ústavy i obory. Pokud
toto nenastartujeme, dříve či později budou trpět všichni.
Dovoluji si vás všechny tedy požádat o váš hlas, abychom
mohli na fakultě společně budovat dobrou a kolegiální

atmosféru.

mailto:prokopnemecek@seznam.cz


Eliška Nosková
Rok narození: 2002

E-Mail:
eliska.noskova@gmail.com
Obor a ročník studia:

Sociologie 3. Bc.
Navrhovatel/ka: Jakub Gogela

mailto:eliska.noskova@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2024/11/noskova.png


Momentálně studuji 3.ročník bakalářského programu sociologie.
Již od 1.ročníku jsem aktivní součástí studentského spolku
SOCKA, který nyní již druhým rokem vedu a díky němuž jsem
měla možnost se zapojit do chodu fakulty a iniciativ jako
jsou Hodina pravdy, Univerzity za klima a spousta dalšího.
V loňském roce jsem zároveň byla zvolena do Studentské rady

FF UK a již druhým rokem působím jako pomvěd na Katedře
sociologie FF UK. 

V AS bych se ráda věnovala následujícím tématům: 
Podpora studentských spolků a dalších studentských aktivit 
Studentské spolky jsou mi jako člence několika z nich velmi
blízké a ráda bych, aby i nadále studujícím nabízeli prostor
pro setkávání se a záštitu jejich vizí a projektů. Proto bych

se v senátu  ráda zasadila o jejich podporu a spolupráci
s fakultou. 

Propagace a vnější obraz fakulty a humanitních oborů 
Komunikace a sociální sítě pro ně nejsou nic cizího, jelikož
již druhým rokem spravuji sociální sítě Katedry sociologie FF

UK, kde se snažím propagovat jak studium na FF, tak
sociologii obecně. V rámci katedry zatím tato iniciativa nese
kýžené výsledky a byla bych proto moc ráda, pokud by se mi
v rámci AS povedlo vylepšit vnější obraz naší fakulty a

zdůraznit důležitost humanitních věd. 
Podfinancování humanitních oborů a ekonomická situace

fakulty 
V návaznosti na předchozí bod bych se zároveň ráda zasadila o

to, aby došlo k jasným a jednotným krokům vedoucím ke
zlepšení ekonomické situace fakulty, která je bohužel rok od
roku horší. Zároveň bych se chtěla zasadit o to, aby tyto
kroky co nejméně postihly studující, především pak aby byli
řádně ohodnoceni za svou extra-kurikulární činnost. Spolu
s vysychajícím fondem jsou totiž tyto odměny stále více

zkracovány, přestože množství navíc vykonané práce zůstává
stejné. 

Kandiduji za FF UK International 

https://linktr.ee/socka_spolek
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Bc. Iva Pluháčková,
DiS.

Rok narození: 1981
E-Mail: iva@ivapluhackova.cz

Obor a ročník studia:
Etnologie a kulturní
antropologie 1. Nmgr.
Navrhovatel/ka: Gulžan

Dosšanova

mailto:iva@ivapluhackova.cz
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 Co přináším jako kandidátka do Akademického senátu  
 Duševní zdraví studentů    

Jsem si vědoma toho, že psychická pohoda studentů přímo
ovlivňuje úspěch a celkovou zkušenost s univerzitním životem.
Proto chci podpořit iniciativy, které pomáhají zmírnit stres
a zlepšit přístup k psychologickým službám a poradenství

přímo na fakultě.  
 Efektivní komunikace mezi studenty a vedením univerzity    

Mým cílem je vytvořit most mezi vedením univerzity a
studenty, který zajistí otevřenou komunikaci a rychlou
zpětnou vazbu. Jsem tu proto, abych naslouchala potřebám

každého studenta a sdílela klíčové informace jasně,
srozumitelně a včas. Komunikace je základ pro budování silné

studentské komunity, kde každý hlas má své místo.  
 Podpora inovativních výukových metod a kvality výuky    

S ohledem na měnící se potřeby studentů bych v senátu
prosazovala inovativní a interaktivní výukové přístupy, které
přispějí k akademickému i osobnímu růstu každého studenta.
Zlepšení komunikace mezi studenty a vyučujícími a rychlejší
zpětná vazba by byly hlavními kroky k dosažení vyšší kvality

vzdělání.    
Navrhuji workshopy zaměřené na dovednosti, které nám pomohou
lépe se připravit na pracovní trh, jako je komunikace při

pohovoru, networking nebo veřejné vystupování.   
Studentské projekty a iniciativy    

V senátu bych pomáhala prosazovat studentské nápady a
aktivity – od kulturních akcí po vzdělávací debaty a

workshopy. Věřím, že silná komunita a aktivní studentský
život přispívají k naplněnému univerzitnímu životu.  

 Ráda bych podpořila vaše zájmy a posílila pocit
sounáležitosti na naší fakultě. Doufám, že budu mít
příležitost stát se vaším hlasem a pomoci přetvářet

univerzitu v místo, kde se každý cítí vítaný a
respektovaný.  



PhDr. et PhDr. Anna
Rozsypal Pajerová

Rok narození: 1993
E-Mail: anna.pajerova@email.cz
Obor a ročník studia: Historie

– obecné dějiny 6. PhD.
Navrhovatel/ka: Jiří Chmelař

mailto:anna.pajerova@email.cz
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Jsem doktorandka historie se senátorskou zkušeností ze dvou
volebních období. Po celou dobu aktivně hájím zájmy studentů

na fakultě nejen skrze senátorský mandát, ale i jako
studentská zástupkyně v kolegiu děkana/děkanky, kde propojuji
hlas studentské kurie s vedením. Díky tomu jsem mohla přispět
k řešení konkrétních problémů, které se týkají nás studentů,
ať už se jedná například o zlepšení vzájemné komunikace,

podporu studentů nebo možnosti využití grantů GAUK, podílela
jsem se na organizaci akce Hodina pravdy a jsem také jednou
z autorů nezávislého doktorandského šetření, které na FF UK

mapovalo reálný stav doktorandstva. 
Možná se může zdát neobvyklé, že v šestém ročníku opět
kandiduji, ale rozhodla jsem se záměrně prodloužit své

studium, abych úspěšně dokončila grant, jehož realizace je
přerušena kvůli rodičovství. Dokud budu součástí fakulty,

chci plně využít své zkušenosti a i nadále se věnovat reformě
doktorského studia, které je u nás v žalostném stavu. Je
potřeba skrze senát neustále vyvíjet tlak na realizaci

reformy, aby její platnost nabyla účinnosti co nejdříve a aby
její podoba dala za vznik důstojnému stavu doktorandů.  

Považuji za nutné upozorňovat na podfinancování humanitních
fakult, které ohrožuje nejen kvalitu vzdělávání, ale i

celkový rozvoj společnosti a kultury, kterou humanitní obory
formují. 

Z důvodu nadcházejícího sloučení (nejen historických) ústavů
je potřebné a zásadní, aby potřeby a zájmy studentů byly
v těchto procesech nejen prosazovány, ale i prosazeny. 

Kandiduji za FF UK International. 

https://www.facebook.com/FFUKInternational


Bc. Jan Ruprich
Rok narození: 2001

E-Mail: ruprichj@gmail.com
Obor a ročník studia: Historie
– české dějiny v evropském

kontextu 1. NMgr.
Navrhovatel/ka: Vavřinec

Holeček
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Od roku 2018 působím v prostředí profesionálního fotbalového
klubu AC Sparta Praha na různých pracovních a manažerských
úrovních – trenér, manažer týmu, internship specialist či
UEFA delegate liaison officer. Jako projektový specialista
spoluorganizuji malé i velké společenské akce, které se

netýkají pouze sportovní stránky, a je s nimi spjata řada
zodpovědných administrativních úkonů, které se dají přímo
zúročit v Akademickém senátu (např. rozpočet, plánování,
odpovědnost za výsledky, analýzy, komunikace, vedení). Při
komunikaci se zástupci evropských klubů aktivně využívám
znalosti anglického, německého a slovenského jazyka, v
omezené míře polštiny. Zároveň působím v roli hlavního

koordinátora vzdělávacího programu Mezinárodní ceny Vévody z
Edinburghu (DofE). Do Akademického senátu chci přinést své
nabyté zkušenosti a pohled studenta, který již čtvrtým rokem

sleduje a vnímá prostředí fakulty a svých kolegů. 
 – Pokud nastane situace, že se ústavy nakonec sloučí budu

konstruktivním partnerem při jejich reformě a budu pevně stát
za zachování co největší autonomie sekcí uvnitř ústavu. 

– Externisté jsou důležitou součástí života FF UK. Neházejme
jim klacky pod nohy. Umožněme studentům, aby jim mohli

odborně asistovat při tvorbě a obhajobách závěrečných prací.
Kvalitní vedoucí a oponent je to nejdůležitější 

– Za vrchol morálního úpadku považuji, aby jakákoliv osoba
zneužívala tragického dne 21. prosince ve svůj osobní

prospěch. V senátu budu proaktivně vystupovat a činit proti
těmto lidem, kteří se chtějí zviditelnit, egoisticky se

popularizovat nebo přihrávat body jakékoliv politické straně
či hnutí. 

IG: rhs_do_senatu 



Mgr. Konstantin
Sulimenko

Rok narození: 1997
E-Mail:

konstantin.sulimenko@seznam.cz
Obor a ročník studia:
Korpusová a teoretická
lingvistika 1. Ph.D.
Navrhovatel/ka: Eva

Pospíšilová
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Aktuálně jsem studentem prvního ročníku doktorského studia na
Ústavu Českého národního korpusu, na FF UK jsem ale na

různých lingvistických oborech nepřetržitě už od roku 2017.
Do toho jsem vystudoval také marketingovou komunikaci na FSV.

Celý svůj dosavadní profesní život jsem strávil právě v
masové komunikaci: dva roky v marketingu, šest let na různých
pozicích v médiích. Přes svoje působení v médiích jsem se

snažil pomáhat i fildě: psal jsem mimo jiné o smutném
přístupu politiků a části veřejnosti k humanitním a
společenským vědám a své zkušenosti jsem využil i při

několika moderacích veřejných debat naší alma mater, třeba na
Dni češtiny.

Moje priority by v senátu byly:
1) Vnější obraz naší fakulty. Mnoho lidí stále vnímá naši

fakultu jako místo, odkud vycházejí jenom obraceči hamburgerů
a klienti Úřadu práce. To přitom absolutně není pravda. Kromě
toho, že se FF stala excelentní fakultou připravenou na 21.

století, musí umět svoje kvality i správně komunikovat. Tento
bod má značný rozsah: začíná jasnými, praktickými a

dostupnými informacemi pro uchazeče a pokračuje až po podporu
akcí mířených na veřejnost – stávajících (jako například Den

latiny) i nových.
2) Reforma doktorského studia. Změny v doktorském studiu

budou v praxi velkou neznámou pro fakultu i pro doktorandy.
Akademický senát musí zajistit, že reforma na FF proběhne

spravedlivě a hlavně přehledně.
Samozřejmostí by také bylo zajišťování komunikace mezi

studentskou obcí a vedením fakulty.
 

Kandiduji za FF UK International.
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Filip Sůva
Rok narození: 2002

E-Mail: filipsuvaa@gmail.com
Obor a ročník studia: Historie
se zaměřením na vzdělávání –
Německý jazyk a literatura se
zaměřením na vzdělávání 3. Bc.

Navrhovatel/ka: Julie
Kadlecová

David Štrympl
Rok narození: 2003

E-Mail: strympldavid@gmail.com
Obor a ročník studia:

Politologie 1. Bc. – Germánská
a severoevropská studia:

Germanistika 2. Bc.
Navrhovatel/ka: David Štrympl

Bc. Jaroslava Vatay
Rok narození: 1980

E-Mail: info.vatay@gmail.com
Obor a ročník studia:
Etnologie a kulturní
antropologie 1. NMgr.

Navrhovatel/ka: Kristýna
Veverková
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Bc. Kristýna
Veverková

Rok narození: 2001
E-Mail:

veverkova.kristyna@email.cz
Obor a ročník studia:
Etnologie a kulturní
antropologie 1. NMgr.

Navrhovatel/ka: Marek Veverka

V současnosti jsem studentkou 1. ročníku magisterského studia
oboru Etnologie a kulturní antropologie a zároveň poměrně
čerstvou absolventkou tohoto oboru v kombinaci s Indologií.
Bohužel jsem v případě obou studijních programů, stejně jako
mnoho mých kolegů, čelila nemožnosti plynule pokračovat na

navazující magisterské studium.  
Přestože nedávná situace na Ukrajině jasně ukázala, jak

důležité je vytvářet odborníky i v takto specializovaných
odvětvích, namísto podpory (nejen) menších oborů dochází k
jejich zavírání. Mnozí studenti se tak dostávají do situace,
kdy jedinou variantou, jak pokračovat ve svých studijních
programech na dalším stupni studia, je opustit Karlovu

Univerzitu či v případě raritnějších oborů dokonce i stát.
Ráda bych proto diskutovala nesnadnou situaci všech

zasažených studentů. 
Zde jsou stručně představené jednotlivé body: 

• Diskuse o rozsahu problémů, kterým čelí studenti zavřených
oborů. 

• Otevření debaty o podobě předmětu „Akademické čtení“, který
lze plnit pouze v omezeném počtu jazyků, což do jisté míry
diskriminuje většinu filologických oborů, ale i studenty se

zájmem o jiné než předepsané jazyky. 
• Podpora interdisciplinarity napříč obory, mimo jiné
posílením nabídky jazykových a metodologických kurzů. 
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Bc. Adelaida
Wernischová
Rok narození: 2001

E-Mail:
adelaida.wernisch@email.cz

Obor a ročník studia:
Učitelství historie pro

střední školy – Učitelství
českého jazyka a

literatury pro střední
školy 2. NMgr.

Navrhovatel/ka: Jakub
Gogela
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Na bakaláři jsem studovala Historii, na magisterském stupni studuji
Učitelství dějepisu a českého jazyka a literatury pro střední školy.
Zimní semestr trávím na Erasmu v německém Regensburgu. Kromě studia

se věnuji skautingu, momentálně jako instruktorka na skautském
vzdělávacím kurzu. 

Na Filozofické fakultě jsem založila studentskou iniciativu Máme
smysl, která se snaží ve spolupráci s Hodinou pravdy zlepšit obraz

humanitních oborů ve společnosti.  
 

Ráda bych se věnovala těmto tématům:  
Obraz humanitních věd ve společnosti 

V akademickém senátu bych ráda pokračovala v podpoře pozitivního
obrazu humanitních věd navenek. Spory ohledně spravedlivého

financování vysokých škol ukazují, že tento obraz je často zkreslený
a nedostatečný. Filozofická fakulta má velký potenciál snažit se

aktivně zlepšit pověst humanitních oborů a tím i jejich postavení.  
 

Slučování kateder a oborů 
Vzhledem k finančním těžkostem Filozofické fakulty dochází v

poslední době k mnoha vnitřním změnám, včetně slučování kateder a
oborů. Jedná se o náročný proces, který se přímo dotýká mnoha
studentů i vyučujících. Proto bych v akademickém senátu ráda
hlídala, aby o něm bylo transparentně komunikováno a aby byl

prováděn co nejsmysluplněji.  
 

Spolupráce mezi studenty a vyučujícími 
U všech výše uvedených témat je pro mne velmi důležité nevytvářet
propast mezi studenty a vyučujícími a jejich zájmy. Za klíčové
považuji naopak hledání společné řeči a vzájemné pochopení pro

potřeby té či oné skupiny. 
 

Udržitelnost 
Současné generace oprávněně volají po udržitelnosti a v souladu s
tím je třeba provést ještě mnoho změn. Chtěla bych tedy hledat
řešení, jak provoz naší fakulty učinit o něco ekologičtější. 

 
V konkrétní realizaci těchto bodů budu moc ráda naslouchat vašim

podnětům.  
 

Kandiduji za FF UK International. 
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Jan Zákostelský
Rok narození: 2003

E-Mail: zakusek01@gmail.com
Obor a ročník studia: Jazyk a
kultura starověkého Říma 2.

Bc.
Navrhovatel/ka: Daniela

Kořánová
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Studuji druhý ročník bakalářského oboru Jazyk a kultura
starověkého Říma a chtěl bych se zajímat hlavně o wellbeing
studentů a poskytnout podporu komukoliv, kdo si neví rady.
Rád bych se zaměřil na vývoj co možná nejlepšího způsobu

komunikace se studenty. 
V AS bych se chtěl zaměřit hlavně na tyto tři body: 

1. Wellbeing a férové prostředí: Psychické zdraví a celková
nálada studentů a studentek je klíčová pro úspěšné studium,
osobní rozvoj a rozvoj fakulty. Studium na fakultě by mělo
být dostupné pro všechny, a proto bych se chtěl zaměřit na

rozšiřování psychologické pomoci.
2. Informovanost: AS by měl být otevřený a studentům a

studentkám co nejvíce pomáhat, chtěl bych se tedy zaměřit na
komunikaci se spolky a s jednotlivci, a vznášet tak jejich

konkrétní problémy na zasedáních senátu.
3. Modernizace: Zpřehlednění a modernizace SISu jsou klíčové
kroky pro zlepšení studia, protože s tímto systémem pracujeme

každý den. Chtěl bych navrhnout změny, aby se zamezilo
výpadkům, vše v něm bylo snadno dohledatelné a dobře se s ním
pracovalo. Také velice důležitým problémem je modernizace

učeben, ve kterých často chybí zásuvky nebo se k nim dostane
jen velmi malá část studentů. Rád bych postupně rozšiřoval

počet plně zasíťovaných tříd. 
Kandiduji za FF UK International 

Sára Žáčková
Rok narození: 2003

E-Mail: saraz10@seznam.cz
Obor a ročník studia:
Etnologie a kulturní
antropologie 1. Bc.

Navrhovatel/ka: Sára Žáčková
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